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Rada Powiatu Bieruńsko-Lędzińskiego 

Komisja Rewizyjna 

Protokół nr 1/2024 

 

I Posiedzenie w dniu 3 czerwca 2024 r. 

Miejsce posiedzenia: Starostwo Powiatowe w Bieruniu, ul. Św. Kingi 1 

Obrady rozpoczęto 3 czerwca 2024 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 11:59 tego samego dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków. 

Obecni: 

1. Wiesław Bigos 

2. Wiktor Koziorz 

3. Ireneusz Starczynowski 

4. Krystyna Wróbel 

Zaproszeni goście: 

1. Łukasz Odelga – Starosta Bieruńsko-Lędziński 

2. Renata Rduch – Skarbnik Powiatu 

 

3. Zatwierdzenie porządku obrad 

Przewodniczący poddał porządek obrad pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie 

Zatwierdzenie porządku obrad 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Wiesław Bigos, Wiktor Koziorz, Ireneusz Starczynowski, Krystyna Wróbel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Komisja zatwierdziła jednogłośnie porządek obrad komisji. (zał. nr 1) 
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4. Plan kontroli Komisji na 2024 r. 

Komisja Rewizyjna działa na podstawie rocznego planu kontroli zatwierdzonego przez Radę 

Powiatu. 

Komisja ustaliła następujące daty posiedzeń w roku 2024:  

19 sierpnia, 23 września, 21 października, 18 listopada, 5 grudnia. 

 

Przewodniczący poddał plan kontroli Komisji Rewizyjnej na 2024 r. pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie 

Plan kontroli Komisji na 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Wiesław Bigos, Wiktor Koziorz, Ireneusz Starczynowski, Krystyna Wróbel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Komisja Rewizyjna, jednogłośnie przyjęła projekt planu kontroli na 2024 rok – stanowiący 

załącznik nr 2 do protokołu i skierowała go do Rady Powiatu celem zatwierdzenia.  

 

5. Rozpatrzenie za rok 2023 sprawozdania finansowego, sprawozdania z wykonania 

budżetu wraz z opinią RIO o tym sprawozdaniu oraz informacji o stanie mienia powiatu 

 

Przewodniczący Komisji p. Ireneusz Starczynowski poinformował, iż tematem dzisiejszych obrad 

jest: Rozpatrzenie za rok 2023 sprawozdania finansowego, sprawozdania z wykonania budżetu 

wraz z opinią RIO o tym sprawozdaniu oraz informacji o stanie mienia powiatu. 

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej zapoznali się z następującymi materiałami/dokumentami: 
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✓ sprawozdanie finansowe, sprawozdania z wykonania budżetu powiatu wraz z opinią 

Regionalnej Izby Obrachunkowej o tym sprawozdaniu oraz informacji o stanie mienia 

powiatu. 

 

Przewodniczący Komisji p. Ireneusz Starczynowski otworzył dyskusję: 

 

Przewodniczący Komisji p. Ireneusz Starczynowski zapytał o modernizację przepompowni 

w Imielinie.  

Starosta p. Łukasz Odelga wyjaśnił, że jest duży problem z ww. obiektem. Stan techniczny 

przepompowni wody PD-2 w Imielinie nie jest dobry pomimo przeprowadzonej modernizacji, 

która była współfinansowana ze środków Wojewody. Cały czas występujemy o środki, aby 

przepompownia mogła funkcjonować bez zakłóceń. Wcześniejsza forma tj. stróż, który pilnował 

obiektu nie sprawdziła się. Zostało to zastąpione monitoringiem. Jednak, że stan techniczny 

obiektu jest w zły będziemy nadal występować o środki do Wojewody. W planach jest również 

wystąpienie o środki zewnętrzne na kompleksową modernizację obiektu. 

Przewodniczący Komisji p. Ireneusz Starczynowski zapytał, czy środki na uchodźców z Ukrainy 

są wystraczające. 

Skarbnik Powiatu p. Renata Rduch wyjaśniła, że środki na zakwaterowanie uchodźców z Ukrainy 

otrzymujemy w wysokości całkowicie pokrywającej wydatki. Środki przekazywane są do dwóch 

obiektów tj. Hotelu Adria w Bieruniu i CUS w Lędzinach. 

Radny p. Wiesław Bigos zapytał, czy obecny budżet w porównaniu z poprzednimi latami różni 

się czy jest podobny. 

Skarbnik Powiatu p. Renata Rduch stwierdziła, że budżet w porównaniu z poprzednimi latami 

różni się. Kwestia różnic to głównie kwestia pozyskiwanych środków na zadania inwestycyjne, 

które indywidualizują każdy budżet jednostki samorządu terytorialnego, kwestia również źródła 

dochodów jakie są udziały w podatku od osób fizycznych, który w związku z ulgami jakie zostały 

wprowadzone przez rząd wpływają na wykonanie.  

Radna p. Krystyna Wróbel zapytała, jak kształtowała się kwota wzrostu na wynagrodzenia 

w stosunku do roku poprzedniego. Radna zapytała czy środki wskazane na wynagrodzenia 

w budżecie to środki przeznaczone na pracowników Starostwa Powiatowego czy na wszystkich 

pracowników również zatrudnionych w jednostkach.  
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Skarbnik Powiatu p. Renta Rduch wyjaśniła, że na wynagrodzenia wraz z pochodnymi w 2022 r. 

było przeznaczone ponad 31 mln zł, natomiast w roku 2023 ponad 36 mln zł. Są to środki 

przeznaczone na wszystkich pracowników również tych zatrudnionych w jednostkach 

budżetowych tj. PZD, PCPR, szkoły powiatowe.  

Radna p. Krystyna Wróbel zapytała o budżet na 2024 r. tj. o  jaką kwotę w stosunku do roku 2023 

kształtuje się wzrost wynagrodzeń wraz z pochodnymi. 

Skarbnik Powiatu p. Renta Rduch odpowiedziała, że jest to kwota znacznie wyższa mianowicie 

ponad 46 mln zł. 

Radna p. Krystyna Wróbel zapytała jaką kwotę powiat dopłaca do placówek oświatowych. 

Skarbnik Powiatu p. Renta Rduch wyjaśniła, że jeśli chodzi o wynagrodzenia i wydatki statutowe 

dla szkół powiatowych i PPP to kwota dopłat wynosi ponad 3 mln zł.  

Radna p. Krystyna Wróbel zapytała o kwotę subwencji oświatowej. 

Skarbnik Powiatu p. Renta Rduch odpowiedziała, że w 2023 r. była to kwota 21 062 147,00 zł. 

Radna p. Krystyna Wróbel zapytała jakie były wykonane zadania inwestycyjne w poszczególnych 

placówkach oświatowych w 2023 r. 

Skarbnik Powiatu p. Renta Rduch wyjaśniła, że zadania inwestycyjne realizowane w placówkach 

oświatowych to: 

➢ Dostosowanie budynku Liceum Ogólnokształcącego w Bieruniu dla osób 

z niepełnosprawnością ruchową. 

➢ Poawaryjna modernizacja kotłowni gazowej w LO w Bieruniu. 

➢ Adaptacja pomieszczeń na pracownie dydaktyczne. 

➢ Modernizacja nawierzchni boiska Orlik. 

➢ Modernizacja i dostosowanie do neutralności klimatycznej obiektów oświatowych powiatu 

bieruńsko-lędzińskiego. 

Radna p. Krystyna Wróbel zapytała jaka kwota została przeznaczona na modernizację nawierzchni 

boiska Orlik. 

Skarbnik Powiatu p. Renta Rduch wyjaśnił, że remont jednego Orlika to koszt ok. 60 000,00 zł – 

70 000,00 zł. 
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Przewodniczący Komisji p. Ireneusz Starczynowski poddał pod głosowanie sprawozdanie 

finansowe, sprawozdanie z wykonania budżetu wraz z opinią RIO o tym sprawozdaniu oraz 

informacji o stanie mienia powiatu. 

 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie za rok 2023 sprawozdania finansowego, sprawozdania z wykonania budżetu wraz 

z opinią RIO o tym sprawozdaniu oraz informacji o stanie mienia powiatu 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Wiesław Bigos, Wiktor Koziorz, Ireneusz Starczynowski, Krystyna Wróbel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie wydała pozytywną opinię ws. sprawozdania finansowego, 

sprawozdania z wykonania budżetu wraz z opinią RIO o tym sprawozdaniu oraz informacji o stanie 

mienia powiatu. 

 

6. Uchwała Komisji Rewizyjnej ws. wniosku o udzielenie absolutorium dla Zarządu 

Powiatu 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek o udzielenie absolutorium Zarządowi 

Powiatu za rok 2023 w formie uchwały Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Komisji p. Ireneusz Starczynowski otworzył dyskusję: 

Radna p. Krystyna Wróbel podziękowała za merytoryczne przygotowanie sprawozdania oraz 

bilansów. Radna poinformowała, że najważniejsza jest opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

która jest organem kontrolnym.  

 

Przewodniczący Komisji p. Ireneusz Starczynowski poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie 
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Uchwała Komisji Rewizyjnej ws. wniosku o udzielenie absolutorium dla Zarządu Powiatu 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Wiesław Bigos, Wiktor Koziorz, Ireneusz Starczynowski, Krystyna Wróbel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr 1/24 z dnia 3 czerwca 2024 r. Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Bieruńsko-

Lędzińskiego w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu została podjęta 

jednogłośnie. (zał. nr 3) 

 

5. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski 

W związku z brakiem głosów do dyskusji Przewodniczący Komisji p. Ireneusz Starczynowski 

zakończył obrady.  

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowała: Renata Gawlik 

Załączniki: 2 


